

Redemption Method

Guests who purchase two (2) regular tickets (ticket price MOP\$238 per ticket) of “teamLab SuperNature Macao” will receive a spa discount voucher upon collection of tickets at Cotai Ticketing Box Office. Guests can contact LE SPA'TIQUE and book any massage or facial treatment and redeem the voucher for a second guest to enjoy a free treatment up to the same value.

换领方法

顾客以正价购买两(2)张「澳门 teamLab 超自然空间」门票，于金光票务领取门票时，将获赠一(1)张水疗折扣换领券。顾客可联系丽舍水疗中心预约按摩或美容疗程，凭此换领券兑换第二位客人免费享用同等价值的疗程优惠。

Redemption Voucher terms and conditions

- Voucher will be collected at the redemption point.
- Reservation is required.
- Voucher is valid for 5 days from the issuance date.
- To redeem offer, teamLab SuperNature Macao regular ticket must be presented together with this voucher.
- This voucher is not redeemable for cash, and cannot be replaced if lost or damaged.
- For redemption details and latest updates, please visit www.cotaiticketing.com.
- The decision of Venetian Cotai Limited shall be final in the event of any dispute.

换领券条款及细则

- 此换领券将会于使用时被收回。
- 敬请预约。
- 此换领券由发出日起计五(5)天内有效。
- 顾客于换领礼遇时必须出示「澳门 teamLab 超自然空间」门票及此换领券。
- 此换领券不能兑换现金, 任何损坏残缺或遗失均不作补发。
- 所有更新与换领方法请参阅 www.cotaiticketing.com。
- 威尼斯人路丞股份有限公司将保留最终决定权。

LE SPA'TIQUE general information

1. Opening Hours: Monday – Thursday (12:30pm – 8:30pm)
Friday – Sunday (11:00am – 10:00pm)
2. Reservation and enquiry: +853-8111 1221
3. Location: Level 6, The Parisian Macao

丽舍水疗中心资讯

1. 开放时间：周一至周四(下午 12 时 30 分至下午 8 时 30 分)
周五至周日(上午 11 时至下午 10 时)
2. 预约及查询：+853 8111 1221
3. 地点：澳门巴黎人酒店 6 楼